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اس��تاندار اردبی��ل گفت: راه آه��ن اردبیل – میانه 
 مراح��ل پایان��ی خود را س��پری می کند و قرار اس��ت 

نیمه اول امسال به بهره برداری برسد.
به گ��زارش مه��ر، س��یدحامد عامل��ی در دومین 
گردهمایی بازنشستگان و پیشکسوتان آموزش و پرورش 
در گرامیداشت هفته معلم در اردبیل اظهار کرد: جایگاه 
معلم از نظر فضیلت و قداس��ت جایگاه همتراز با انبیا و 
اوصیای الهی است و قعا حرکت بشریت در طول تاریخ 
برمبنای هدایتگری و علم آموزی معلمان و فرهیختگان 
جامعه بوده است.وی خاطرنش��ان کرد: پیشکسوتان و 
بازنشستگان آموزش و پرورش عمر خود را صرف انسان 
س��ازی و بهترین فضیل��ت معنوی در تربی��ت و تعالی 
نیروی انس��انی کرده اند که ام��روز بزرگترین ذخیره و 

منبع ارزشمند کشور محسوب می شوند.
اس��تاندار اردبیل کار معلم را دارای شرافت، فضیلت 
و قداس��ت بیش��مار توصی��ف ک��رد و گفت: ای��ن کار با 
مادی��ات و پرداخت��ی ه��ای اندک قابل قیاس نیس��ت و 
 ضروری اس��ت ت��ا ش��ان و منزل��ت معلمان ب��ه عنوان 
انسان های فرهیخته و دانایی محور مورد توجه قرار گیرد.

عاملی مهمترین مس��اله استان را حرکت در مسیر 

رش��د اقتصادی و تکمیل زیرس��اخت ها ب��رای تقویت 
ای��ن ح��وزه اعلام و تصری��ح کرد: در اکث��ر حوزه های 
 رشد اقتصادی جایگاه اس��تان اردبیل بیست و پنجم و 
بیس��ت و شش��م بوده در حالی که ما ب��ا ظرفیت های 
بینظیر کشاورزی، گردشگری و بخش صنعت و معدن و 
مهمتر از همه سرمایه های انسانی و منابع ارزشمند در 

این حوزه روبرو هستیم.
وی بی��ان کرد: اگر همه ای��ن قابلیت ها بکارگیری 
شود استان اردبیل به سرعت رشد خواهد کرد و ما نیز 

در دولت سیزدهم در این مسیر گام برمی داریم.
اس��تاندار اردبیل به تکمیل زیرساخت ها در تولید 

ثروت مردم استان اردبیل اشاره و تصریح کرد: مهمترین 
 زیرس��اخت ارتباطات زمینی، هوایی و ریلی اس��ت که 
راه آهن اردبیل – میانه بعد از س��ال ها نتظار مردم در 

نیمه اول امسال تکمیل و افتتاح خواهد شد.
ت�ا  اردبی�ل  ه�ای  بزرگ�راه  توس�عه   

۱۸۵ کیلومتر
عاملی ضرورت اتصال راه آهن اردبیل به پارس آباد 
و وصل شدن به روسیه و حرکت تا هلسینکی را یادآور 
شد و بیان کرد: این توسعه ریلی می تواند استان اردبیل 

را به چهارراه اقتصادی تبدیل کند.
وی از توس��عه بزرگراه های استان تا ۱۸۵ کیلومتر 
 خب��ر داد و اظهار کرد: در دولت س��یزدهم س��ال اول

 ۵۲ کیلومت��ر و س��ال دوم ۸۵ کیلومتر بزرگراه افتتاح 
ش��د و قرار است امسال نیز ۶۰ کیلومتر بزرگراه در این 

استان به بهره برداری برسد.
رییس شورای برنامه ریزی استان اردبیل به کاهش 
کنسلی پروازهای فرودگاه اردبیل تا ۱۷ مورد اشاره کرد 
و گفت: پروازهای اول صبح و آخر شب راه اندازی شده 
و در کنار آن امکان دایر ش��دن پرواز به س��ایر مناطق 

کشور نیز فراهم است.

اراک-خبرنگار آفرینش
مدیرعامل ش��رکت عمران ش��هرجدید امیرکبیر و 
مهاجران از انعقاد قرارداد ساخت ۳ هزار واحد مسکونی 

در شهر امیرکبیر خبر داد.
 س��عید میرزایی اظهار داش��ت: بانک ه��ای ملی، 
مس��کن، ملت در پرداخت تسهیلات طرح نهضت ملی 
مس��کن همکاری بسیار خوبی داش��تند و باقی بانک ها 
مش��ارکت خوبی نداشتند که باید نس��بت به این مهم 
توجه داشته باش��ند، همچنین برخی از پیمانکاران در 
طرح نهض��ت ملی به اج��رای پروژه های خود ش��تاب 
دادن��د و از برخ��ی پیمانکاران دیگر انتظ��ار می رود در 
س��ال جهش تولید برنامه های خود را طبق زمان بندی 
اعلام ش��ده پیش ببرند تا بتوانیم رضایتمندی مردم را 

حاصل کنیم.
وی افزود: مشکلاتی با دستگاه های خدمات رسان 
ب��ه ویژه آبفا وجود دارد ام��ا اداره برق  و گاز در زمینه 
پروژه های نهض��ت ملی همراهی خوبی داش��ته اند که 
انتظار می رود در س��ال جدید مشکلات با دستگاه های 
 خدمات رس��ان رف��ع گ��ردد ت��ا بح��ث زیرس��اخت ها 

را به موازات ساخت مسکن پیش ببریم.
مدیرعام��ل عمران ش��هرهای جدی��د مهاجران و 
امیرکبی��ر عنوان کرد: در ش��هر جدید امیرکبیر متولی 
س��اخت ش��هر هس��تیم و تنها ساخت مس��کن مطرح 
نیس��ت ، علاوه بر ساخت مس��کن باید خدمات روبنایی 
و زیربنایی را پیگیری کنیم که در این راس��تا س��اخت 
مس��جد، پارک، سالن ورزش��ی و مدرسه در دستور کار 
قرار دارد که در این حوزه با مدیرکل تجهیز و نوس��ازی 

مدارس نشستی برگزار شد و مقرر شد در ساخت سالن 
 ورزش��ی ۵۰ درص��د نخس��ت کار را عهده دار ش��وند و

۵۰ درصد مابقی را شرکت عمران انجام دهد همچنین 
در س��اخت مدرس��ه ۵۰ درصد ابتدای کار را ش��رکت 
عم��ران و مابقی را اداره کل تجهیز و نوس��ازی مدارس 

استان انجام دهند.
میرزایی عنوان کرد: قرارداد حدود س��ه هزار واحد 
 در ش��هر امیرکبی��ر با پیمانکار منعقد ش��ده اس��ت و 
آماده س��ازی هزار قطعه زمین در طرح جوانی جمعیت 
 در دس��تور کار قرار دارد که دارای پیش��رفت فیزیکی

 4۰ درصد اس��ت و در ماه ه��ای آینده مراحل واگذاری 
قرارداد به متقاضیان انجام می شود.

وی ادامه داد: امس��ال از سوی مقام معظم رهبری 
سال جهش تولید با مشارکت مردم نامگذاری شده که 
این مهم را ش��هرهای جدید باید محقق شود که احقاق 
این امر منوط به مشارکت مردم در پروژه ها است و این 
امر جز با واگذاری زمین و ساخت از سوی مردم محقق 

 نخواهد ش��د. در این راس��تا هش��ت هزار قطعه زمین 
پیش بینی ش��ده که طرح آماده س��ازی در س��ه محله 
با ابعاد ۲۰۰ متر انجام ش��ده اس��ت و بع��د از دریافت 
مصوبه فاز دوم آماده سازی آغاز می شود و  آماده سازی 
تا پایان س��ال انجام شود و واگذاری زمین به متقاضیان 

خواهیم داشت.
 در ش�هر جدید مهاج�ران قرارداد حدود

 4 هزار واحد با پیمانکار منعقد شده است
مدیرعامل ش��رکت عمران ش��هرجدید امیرکبیر و 
مهاجران ادامه داد: در ش��هر جدید مهاج��ران قرارداد 
حدود 4 هزار واحد با پیمانکار منعقد شده است، تعهد 
ما ۵ هزار واحد بود که اکنون برای ۸۰۰ واحد فراخوان 
داده شده تا پیمانکاران در مناقصه شرکت کنند. تعهد 
ما در شهرجدید مهاجران انجام شده و با توجه به اینکه 
در ش��هر مهاجران زمین تک واحدی برای طرح جوانی 
جمعیت وجود ندارد نیز به صورت پیامکی به متقاضیان 
اطلاع رسانی شده که می توانند در شهر جدید امیر کبیر 

زمین دریافت کنند.
میرزای��ی با بی��ان اینکه امس��ال به دس��تور وزیر 
راه و شهرس��ازی باید قطار بین ش��هری راه اندازی شود، 
خاطرنش��ان کرد: مصوبه قطار بین ش��هری در شورای 
ترافیک اس��تان اخذ ش��ده، همچنین  تاییدیه شرکت 
مادر تخصصی ش��رکت عمران دریافت شده و جانمایی 
ایس��تگاه قطار انجام شده و در انتظار مصوبه از راه آهن 
کل کشور هس��تیم، در صورت اخذ تائیدیه فاز نخست 
عملی��ات اجرای��ی ایس��تگاه و  قطار بین ش��هری آغاز 

می شود.

استاندار اردبیل:

راه آهن اردبیل امسال به بهره برداری می رسد

در استان

مدیر کل آموزش و پرورش هرمزگان:

احداث 29  هنرستان جوار کارگاهی در هرمزگان
بندرعباس- شهین صادقی

مدی��ر کل آموزش و پ��رورش هرمزگان از احداث ۲9  هنرس��تان جوار 
کارگاهی در هرمزگان طی دو س��ال گذش��ته خبر داد و گفت : هنرس��تان 
بهیاری، پالایش��گاه نفت ،فولاد و هنرستان شیلات برای اولین بار در استان 

آغاز به فعالیت کردند.
محم��د قوی��دل در جمع خبرنگاران  با تبریک فرا رس��یدن هفته معلم 
گفت:باری س��ال آینده با مشارکت سازمان صمت هرمزگان اولین هنرستان 

تجارت استان آغاز به کار خواهد کرد.
وی ادام��ه داد:احداث نیروگاه س��یریک و فعالیت نیرو گاه اتمی و بحث 
تامین نیروی انسانی این مجموعه بزرگ علمی، پژوهشی و تولیدی کشور در 
اس��تان،  باعث ش��د که طی  چند روز آینده ثبت نام در نخستین دبیرستان 

متوسطۀ اول و دوم انرژی اتمی کشور در شهر بندرعباس آغاز می شود.
مدیر کل آموزش و پرورش هرمزگان با بیان اینکه هدف اصلی از احداث 
این هنرستان ها توسعه نیروی انسانی و منابع انسانی پایدار است  اظهار کرد: 

بیشترین تعداد المپیاد ها و دانشگاهیان از همین مدارس هستند
قویدل با بیان اینکه 4۳۰ هزار دانش آموز در اس��تان تحصیل می کنند 
گفت:در استان 9 مدرس��ه تک دانش آموزه داریم که با استفاده از نیروهای 

اضافه تدریس و بازنشسته فرهنگی آموزش می بینند.
وی از صدور مجوز خاص برای اس��تخدام نی��روی مورد نیاز تدریس در 

جزایر و مناطق صعب العبور خبر داد .
قوی��دل  اف��زود :تا مهر ماه نزدیک به بیش از ۳ هزار نفر س��همیه  های 
اس��تخدامی  استان است که در حال حاضر مش��غول انجام فرایند استخدام 

هستیم.
 ۵۰۰ کلاس درس جهت بهره برداری در حال آماده سازی

مدی��رکل آم��وزش و پرورش هرم��زگان، در بخش دیگری از س��خنان 
خود با بیان اینکه توس��عه فضاهای آموزش��ی از دیگر اقدامات این اداره کل 
 اس��ت، خاطرنشان کرد:۵۰۰ کلاس درس تا پایان امسال جهت بهره برداری 

در حال آماده سازی است.
وی تاکی��د کرد: ۱۳ پروژه بزرگ دوازده کلاس��ه با ارزش ریالی بیش از 
4۰ میلیارد تومان از س��ال ۱4۰۱ در ش��هر بندرعباس آغاز شده که در مهر 

ماه سالجاری از این تعداد ۵ پروژه به بهره برداری می رسد.
قوی��دل  از افتت��اح  اولین اردوگاه دانش آم��وزی در میناب  خبر داد و 
افزود:متوس��ط سرانه فضاهای آموزشی  استان حدود ۵.۲ مترمربع است،که 

در شهر بندرعباس زیر نرم متوسط هستیم.
وی تع��داد مدارس ش��بانه روزی اس��تان را ۲4۰ مدرس��ه اعلام کرد و 
گفت:بیشترین تعداد مدارس ش��بانه روزی را در کشور داریم و این مدارس 

تاپایان امتحانات دایر است.
مدیرکل آموزش و پرورش هرمزگان  ایجاد س��الن های س��ر پوش��یده 
ورزش��ی برای دانش آم��وزان دختر را از دیگر اقدامات ای��ن اداره کل اعلام 

نمود.
قویدل بیان کرد :آموزش و پرورش  تنها دس��تگاهی است که بیشترین 

املاک را در استان دارد.
قویدل تعداد ثبت نام کنندگان فرهنگی برای مسکن ملی را ۷ هزار نفر 

اعلام کرد و گفت:بخشی از این پروژه ها  با کیفیت در حال ساخت است.
محم��د قویدل در پایان از پوش��ش تحصیلی 99 درصدی دانش آموزان 
 اس��تان در مقط��ع ابتدایی خب��ر داد و گفت:در مقطع متوس��طه اول و دوم 

در حد میانگین متوسط کشوری  هستیم.

اهتمام بر رونق ساخت و ساز در شهر جدید گلمان
ارومیه- یزدان پناه

سرپرست اداره کل راه و شهرسازی آذربایجان غربی گفت:رونق ساخت 
و ساز در شهر جدید گلمان با هدف توسعه این منطقه در اولویت بوده و این 

مساله با جدیت دنبال می شود.
رس��ول عطائی در دیدار با کارکنان ش��رکت عمران شهر جدید گلمان، 
 اظهار داش��ت:اولویت ما رفاه حال مردم س��اکن در شهر جدید گلمان بوده و 

در این راستا نیز توسعه زیرساخت ها مدنظر است.
وی ادامه داد: توس��عه مس��یرهای دسترس��ی به ش��هر جدید گلمان و 
همچنین توسعه این منطقه برای جذب گردشگر از مهمترین مسائلی است 

که باید در کانون توجه شرکت عمران شهر جدید گلمان باشد.
سرپرس��ت اداره کل راه و شهرس��ازی آذربایجان غرب��ی گفت:پیگیری 
امورات توسعه شهر جدید گلمان با جدیت انجام می گردد و راه وشهرسازی 

استان با تمام توان پای کار است تا این روند بدون وقفه اجرایی گردد.
عطائی تاکید کرد: اجرای طرح های نهضت ملی مس��کن نیز در ش��هر 
جدید گلمان در حال انجام اس��ت و باید آماده س��ازی اراضی برای تسهیل 

اجرای طرح نیز بدون وقفه انجام گیرد.
در ادامه این جلسه مدیران و کارکنان شرکت عمران شهر جدید گلمان 

به بیان نظرات و پیشنهادات خود پرداختند.

دبیرکل اتاق بازرگانی و صنایع امارات:

اصفهانِ زیبا ظرفیت بالایی برای گردشگری

 

 و تجارت دارد
دبیرکل اتاق بازرگانی و صنایع امارات گفت: اصفهان شهر بسیار زیبایی 

است که برای گردشگری، بازرگانی و تجارت ظرفیت بسیار بالایی دارد.
حمید محمد بن س��الم در حاش��یه برگزاری اجلاس اتاق های بازرگانی 
عضو مجمع گفتگوی همکاری آسیا)ACD( در اصفهان در گفت وگو با مهر 
درخصوص تأثیر این اجلاس بر بهبود روابط تجاری ایران و کشورهای عضو، 
اظهار داش��ت: همواره زمانی که کنفرانس هایی به این شکل برگزار می شوند 
که ۳۵ کش��ور که تحت یک چت��ر دنبال چالش ها، ایده ه��ای جدید و حل 
مش��کلات و دنبال تجارت بیشتر کشورها باش��ند، می توانند هر مسأله ای را 
روی می��ز بگذارن��د و حل و فصل کنند، رو به جلو پیش بروند و این بس��یار 

مهم است.
وی ادامه داد:مجمع گفتگوی همکاری آس��یا مانند یک تش��کل و گروه 
 بوده و توس��عه روابط در این تش��کل خیلی راحت تر است تا اینکه بخواهیم 

با کسی خارج از این تشکل مذاکره کنیم.
دبی��رکل ات��اق بازرگانی امارات با اش��اره به اینکه در این س��فر از اتاق 
بازرگانی اصفهان و مکان های تاریخی این ش��هر بازدید کردم، افزود: اصفهان 
شهر بس��یار زیبایی است که هم برای گردش��گری و هم بازرگانی و تجارت 

ظرفیت بسیار بالایی دارد.
محمد بن س��الم ادامه داد:با صاحبان کس��ب و کاره��ای زیادی در این 
شهر زیبا صحبت کردیم و تنوع زیاد و ظرفیت های بالایی در اصفهان وجود 
دارد که از جمله آنها می توان به صنایع فولاد، کش��اورزی و داروسازی و … 

اشاره کرد.
وی خاطرنش��ان کرد: ابزارهای متنوعی نیز بین اصفهان و امارات وجود 
دارد که می توان استفاده کرد تا این دو کشور تجارت بیشتری داشته باشند؛ 

برای مثال اصفهان و امارات پروازهای مستقیم و ارتباطات خوبی دارند.
دبیرکل اتاق بازرگانی امارات تصریح کرد:بی تردید در آینده با ملاقات ها 
 و گفتگوهای بیش��تر می توانی��م قدرت و ابتکار عمل بیش��تری برای کمک 

به یکدیگر و تجارت بهتر داشته باشیم.

تریبون         

شهردار قدس خبر داد؛

در ماه های آینده تعریض های خوبی در سطح 
شهر انجام خواهد شد

شهرستان قدس-مژگان علیقارداشی 
ش��هردار قدس با بیان اینک��ه رفع معضلات ترافیک��ی نیازمند اقدامات 
کارشناسی اس��ت، گفت:بر همین اساس مطالعات کارشناسی توسط مشاور 
ترافیکی انجام شده که در هفته جاری ارائه خواهد شد و نتیجه این مطالعات 
مبنای تصمیمات و اقدامات ش��هرداری جهت رفع مش��کلات ترافیکی قرار 
خواهد گرفت.همچنین بر اساس برنامه ریزی ها در ماه های آینده تعریض های 

خوبی در سطح شهر انجام خواهد شد.
س��عید ش��هلی در ۲94 جلس��ه ش��ورای اس��لامی  که  همزمان با روز 
ش��وراها بودحضور یافت و ضمن تبریک به نمایندگان پارلمان ش��هر قدس 
گفت:شورای اسلامی شهرستان قدس را می توان در برهه فعلی بهترین شورا 

در استان محسوب کرد.
وی افزود:اهتمام و همیت همه اعضای محترم شورا برای رفع مشکلات 
مردم تحسین برانگیز اس��ت، به طوری که نمایندگان  در پیگیری مشکلات 
و مطالبات مردم از کوچکترین جزییات نمی گذرند و ش��هرداری نیز س��عی 
کرده مواردی را که توسط نمایندگان اعلام می شود تا حصول نتیجه مطلوب 
پیگیری نماید.ش��هردار قدس با بیان اینکه ثبات و آرامش��ی که در مجموعه 
مدیریت ش��هری وجود دارد نتیجه رویکرد و تعامل مثبت شورای اسلامی و 
شهرداری می باشد، تصریح کرد: در نتیجه دوری از حواشی و ارتباط و تعامل 
خوبی که مابین نهاد مردمی ش��ورا و شهرداری صورت گرفت اتفاقات خوبی 

در شهر افتاد که رضایتمندی مردم را به همراه داشت .
ش��هلی در ادامه ب��ه ارائه توضیحاتی در خصوص س��والات و موضوعات 
مطرح ش��ده از سوی اعضای ش��ورا پرداخت و درباره موضوع رفع مشکلات 
ترافیکی و س��د معبر، گفت: همانطور که در جلسات گذشته نیز مطرح شد، 
رفع معضلات ترافیکی نیازمند اقدامات کارشناس��ی اس��ت، بر همین اساس 
مطالعات کارشناس��ی توسط مش��اور ترافیکی انجام شده که در هفته جاری 

ارائه خواهد شد. 
وی افزود:نتیج��ه این مطالعات مبنای تصمیمات و اقدامات ش��هرداری 
جهت رفع مش��کلات ترافیکی قرار خواهد گرف��ت، با این حال در این مدت 
معاب��ری ک��ه تعریض آنها بدیهی بود م��ورد احصا و پیگی��ری قرار گرفت و 
 پرونده های��ی از گذش��ته مس��کوت مان��ده بود در دس��ت پیگی��ری و اقدام 
قرار گرفته و در ماه های آینده تعریض های خوبی در سطح شهر انجام خواهد 

شد.
ش��هردار قدس خاطرنش��ان کرد:طرح هایی همچون جابجایی ترمینال 
 مس��افربری و س��اماندهی ایس��تگاه های تاکس��ی نیز در مطالعات ترافیکی

 دیده شده که توسط مشاور ترافیکی ارائه خواهد شد و در جلسات آتی جهت 
تصمیم گیری نهایی در اختیار اعضای محترم شورا قرار خواهد گرفت.

ش��هلی درخصوص پروژه فیبر نوری نیز گفت:استعلامات لازم از مراجع 
بالادس��تی جهت انتخاب شرکت پیمانکار اجرای این پروژه انجام شده است 

که در صورت تعیین تکلیف این موضوع وارد فاز اجرایی خواهد شد.
پروژه احداث شبکه هدایت  آب های سطحی موضوع دیگری بود که مورد 
اش��اره شهردار قدس قرار گرفت.شهلی از آغاز عملیات اجرایی پروژه احداث 
ش��بکه هدایت  آب های سطحی در بلوار شهید کلهر خبر داد و گفت:با هدف 
تسریع در اجرای پروژه، سه پیمانکار به صورت موازی شبکه هدایت  آب های 

سطحی را اجرا خواهند کرد.

اولین پروژه قرارگاه جهادی مسکن شهرداری 
تبریز به پیشرفت ۱2 درصدی رسید

تبریز-توفیقی
مدیر عامل سازمان عمران و باز آفرینی فضاهای شهری شهرداری تبریز 
گفت: این پروژه به عنوان اولین پروژه قرارگاه جهادی مسکن شهرداری تبریز 

با ۱۲ درصد پیشرفت فیزیکی در حال اجرست.
ناصر اس��ماعیل زاده سرپرست س��ازمان با اعلام خبر فوق گفت:با توجه 
به تاکید ش��هردار تبریز بر نقش اجتماعی شهرداری و گذر از نقش خدماتی 
آن، این پروژه با پیش��رفت ۱۲ درصد س��ازه ای در ح��ال اجرای بتن ریزی 

فونداسیون بلوک B است.
وی ه��دف از اج��رای عملیات قرارگاه مس��کن ش��هرداری را مدیریت 
هماهنگ، مانع زدایی، حذف فرایندها ی موازی  و به حداقل رس��اندن زمان 

صدور مجوزهای لازم برای تولید مسکن در شهر تبریز دانست.
ناصر اسماعیل زاده تصریح کرد:قرارگاه مسکن جهادی شهرداری تبریز، 
 در راس��تای جلب همکاری و مش��ارکت عوامل دخیل در س��اخت و س��از،

 انبوه س��ازان و کلیه بخش های ش��هرداری در فرایند س��اخت مس��کن به 
 منظور حفظ حقوق شهروندی، اعمال حکمروایی محلی، ارتقای زندگی بهتر 
و به منظور هم افزایی اقدامات و در فرآیند ساخت مسکن ایجاد شده است.

وی در خاتم��ه اف��زود: پروژه اره گر ب��ه عنوان اولی��ن عملیات اجرایی 
قرار گاه مس��کن ش��هرداری با اجرای خاکبرداری به عمق پنج متر و حجم 
خاکبرداری پنج هزار متر مکعب در زمینی به مس��احت یک هزار متر مربع 
و در هفت طبقه مجزا احداث میگردد که در مرحله بتن ریزی فونداس��یون 
 بل��وک B در مس��احتی ب��ه س��طح ۶۲۰ مترمرب��ع و با حجم بت��ن ریزی

 ۵۰۰ متر مکعب تداوم خواهد یافت.

در فروردین ۱403  صورت گرفت ؛

ثبت 73 مورد ولادت حاصل از چندقلوزایی در هرمزگان
بندرعباس- شهین صادقی

مدی��رکل ثب��ت احوال هرمزگان گفت :از مجموع ۲ ه��زار و ۲۱۵ واقعه 
 ولادت ثب��ت ش��ده در فروردین م��اه ۱4۰۳ در اس��تان هرم��زگان، تعداد 
۲ هزار و ۱4۲ مورد تک زایی و تعداد ۷۳ مورد ولادت ناشی از چند قلوزایی 

در این استان به ثبت رسیده است.
ابراهیم هویدا خاطر نش��ان کرد:در فروردین ماه سال ۱4۰۳ از مجموع 
 ۷۳ م��ورد ولادت ثب��ت ش��ده حاص��ل از چندقل��و زایی ک��ه ۳۵  مورد آن 

دوقلو زایی و یک مورد سه قلوزایی بوده است.
وی اف��زود:در س��ال ۱4۰۲ نی��ز تع��داد 99۲ م��ورد ولادت حاصل از 
چندقلوزایی در اس��تان به ثبت رسیده است که 4۶۰ مورد آن دوقلو زایی و 

۲4 مورد آن سه قلوزایی بوده است.
مدیرکل ثبت احوال استان هرمزگان اظهار داشت:بیشترین ولادت های 
 ثبت ش��ده حاصل چندقلوزایی در س��ال ۱4۰۲ در مرکز اس��تان ، به تعداد

 ۵۳۰ مورد و بعد از آن به ترتیب ،میناب ، قشم و رودان بوده است.

مدیرعامل شرکت عمران شهرجدید امیرکبیر و مهاجران:

 انعقاد قرارداد ساخت 3 هزار مسکن
 در شهر امیرکبیر

سیل زدگان بلوچستان در معرض خطر بیماری مالاریا

نقش ویژه جذب سرمایه گذار در تحقق شعار جهش تولید با مشارکت مردم؛

 اهتمام صمت استان آذربایجان غربی برای احیای 
واحدهای راکد 

سرپرس��ت دانش��کده علوم پزش��کی چابهار گفت: 
 بارندگی ه��ا و آب حاص��ل از ب��اران ش��رایط را ب��رای 
زیست پش��ه های آنوفل و بیماری مالاریا در بلوچستان 
فراهم ک��رده بنابرای��ن س��یل زدگان در معرض خطر 

بیماری مالاریا هستند.
به گزارش ایس��نا، ایرج ضاربان در بازدید از مناطق 
سیل زده چابهار اظهار کرد: مبارزه با پشه ناقل بیماری 
مالاریا بس��یار مهم اس��ت چون مالاری��ا بصورت بومی 

سال ها در منطقه بلوچستان وجود داشته است.
وی افزود: پش��ه مالاریا در آب تخم ریزی می کند 
و تبدیل به لارو و در نهایت پش��ه بالغ می ش��ود از این 
رو مام��وران مراقب مالاریا و لاروکش در منطقه حضور 
دارند و سمپاشی ها برای مقابله با تکثیر پشه های آنوفل 

بالغ انجام می شود.
سرپرست دانش��کده علوم پزشکی چابهار گفت: از 
آنجایی که چابهار و دشتیاری با کشور پاکستان هم مرز 
هستند، بیمارانی که از پاکستان می آیند اگر در معرض 
گزش این پشه ها قرار بگیرند آلوده می شوند و می توانند 
بیم��اری مالاری��ا را از طری��ق گزش به انس��ان س��الم 
منتقل کنند در واقع پش��ه باعث انتقال بیماری مالاریا 
 می ش��ود.وی اظهار کرد: تیم های متعددی در دانشکده 

علوم پزش��کی چابهار داریم و همکاران ما برای کاهش 
شیوع بیماری مالاریا پای کار هستند.

ضارب��ان افزود: باید اقدامات��ی در جهت جلوگیری 
از افزایش پشه ها انجام ش��ود و دانشکده علوم پزشکی 
چابهار در این راستا اقدامات جدی در دستور کار دارد.

 وی اف��زود: افراد می توانن��د با اس��تفاده از توری، 
پشه بند، وسایل سرمایشی و استفاده از مواد دورکننده 

پشه بر روی پوست از گزش پشه جلوگیری کنند.
سرپرس��ت دانش��کده علوم پزش��کی چابهار گفت: 
پش��ه مالاریا در مناطق گرم و مرطوب و هوای معتدل 
وج��ود دارد و تکثیر پش��ه ها در زمان بارندگی و در آب 
راکد باقی مانده س��رعت تکثیر بالات��ری دارند که این 

موضوع سبب نگرانی برای مناطق سیل زده و ساکنین 
چادرهای اسکان موقت شده است.

وی بیان کرد: زمانی که پش��ه زیاد باش��د سرعت 
شیوع بیماری ها بویژه بیماری مالاریا افزایش می یابد و 

باید اقدامات پیشگیرانه انجام شود.
ضارب��ان خاطرنش��ان ک��رد: بیم��اری مالاریا هیچ 
واکس��نی ن��دارد و اف��راد نباید در معرض گزش پش��ه 
قرار بگیرند و زمانی که بیمارانی وارد کش��ور می شوند 
می توانن��د به راحت��ی و از طریق گزش پش��ه بیماری 

مالاریا را منتقل کنند.
وی افزود:زمان��ی که گزش ص��ورت می گیرد انگل 
ت��ک یاخت��ه از طریق خون وارد پش��ه می ش��ود و اگر 
انسانی س��المی در معرض گزش پشه آلوده قرار بگیرد 

بیمار می شود.
سرپرست دانشکده علوم پزشکی چابهار عنوان کرد: 
س��یل زدگانی که در چادرهای اس��کان موقت هستند 
م��ورد آم��وزش تیم های آموزشِ بهداش��ت دانش��کده 

 

علوم پزش��کی ق��رار می گیرند. همچنین درخواس��ت 
کردیم تعدادی پش��ه بند و توری برایمان ارسال شود تا 
در مناطق آلوده و مناطق روس��تایی توزیع و از خطرات 

احتمالی بیماری مالاریا جلوگیری  کنیم.

ارومیه- یزدان پناه
مدیرکل صنعت، معدن و  تجارت آذربایجان غربی در 
جمع روسا و نمایندگان ادارات هم خانواده صمت استان 
اظهار کرد:جذب س��رمایه گذاری در استان از مهمترین 
مباحثی اس��ت که در تحقق شعار س��ال نقش بسزایی 
داشته و صمت استان در این راستا اهتمام ویژه ای خواهد 
داش��ت. عبدالحمید س��رتیپی در اولین جلسه شورای 
ادارات هم خان��واده صنعت، معدن و  تجارت گفت:جذب 
س��رمایه گذاری در استان از مهمترین مباحثی است که 
در تحقق شعار سال نقش بسزایی داشته و صمت استان 

در این راستا اهتمام ویژه ای خواهد داشت.
وی اف��زود: احی��ای واحده��ای راک��د صنعت��ی و 

معدن��ی در دس��تور کار صمت اس��تان اس��ت و طبق 
برنامه ریزی های انجام ش��ده بناس��ت تس��هیلات را به 
س��مت واحدهای راک��دی که قابلیت احیا داش��ته و از 
ارزش اقتص��ادی خوب��ی برخوردارند س��وق دهیم چرا 
که سیس��تم بانکی تحرک اصل��ی تحقق این مهم بوده 
و بجاس��ت بخش��ی از تس��هیلات بانک ها برای احیای 
واحدهای راکد متمرکز گردد.سرتیپی با اشاره به اینکه 
ملاک تایید ثبت سفارش واحدهای تولیدی، پیش بینی 
آمار تولید واحدها و درج آنها در س��امانه جامع تجارت 
اس��ت افزود: اولویت تخصیص ارز برای واحدهایی است 

که محصولات تولیدی آنان صادرات محور باشد.
مدیرکل صمت اس��تان عنوان کرد: واگذاری زمین 

در ش��هرک های صنعتی می بایست به س��رمایه گذاران 
واقع��ی تعلق گی��رد و پایش مس��تمر آنه��ا از وظایف 
کلیدی شرکت ش��هرک های صنعتی و معاونت صنایع 
سازمان صمت اس��ت. وی تاکید کرد: تقویت کلینیک 
عارضه یابی در جهت احصا صحیح مس��ایل و مشکلات 
واحده��ای تولیدی و ارائ��ه راهکارهای عملی در جهت 

رفع موانع تولید واحدها مورد تاکید است.
مدی��رکل صم��ت آذربایج��ان غرب��ی در خاتمه از 
بازرس��ان ش��اغل در حوزه صنف و خدمات مستقر در 
مرکز اس��تان و شهرستان ها به پاس حضور مستمرشان 
 در بازار و عملکرد قابل قبولش��ان در طرح نظارتی عید 

تا عید تشکر و قدردانی نمود.


